
Schůze výboru SVJ Tererova dne 31.1.2023

Účastni za výbor: Marek Volf, Kateřina Sentenská, Aneta Biskupová, Lenka Cenková

Účastni za KK: p. Kyselý, p. Stránský, pí. Kallupová

Účastni jako hosté: zástupci z domů Tererova 1357 a 1358

-------------------------------------------

1. Navýšení nájmu za kontejnerové stání, které využívá dům 1357 a 1358
Na jednání se dostavili zástupci dotčených domů, výbor jim představil rozhodnutí
shromáždění SVJ o návrhu na navýšení nájmu ze symbolické 1,- Kč měsíčně na 1700,-
Kč měsíčně celkem a vysvětlil souvislosti, které celou věc provázejí. Hosté zase
představili svůj pohled na věc, který byl více méně nesouhlasný. Nakonec se obě
strany dohodly na dalším postupu - oba domy interně projednají návrh na zvýšení a
budou hledat cestu, jak si do budoucna zajistit přístup k “vlastním” kontejnerům.

2. Dodatek k mandátní smlouvě s JMM
JMM nás informovala o nutnosti navýšit o 20% (o 3.864Kč) cenu za služby vyplývající
z mandátní smlouvy kvůli jejímu dlouhodobému podhodnocení. Výbor chápe důvody
a vyhodnotil cenu po zvýšení jako stále poměrně výhodnou pro SVJ, navýšení tedy po
vyjasnění důvodů a prodiskutování akceptoval.

3. Cedule k označení odběrového centra na středisku v “doktorském” patře domu
Výbor odsouhlasil záměr podle grafického návrhu. Podmínkou bylo, aby cedule byla v
souladu s aktuální podobou vstupu a poskytnutí grafické představy o řešení. Oboje
bylo splněno.

Údržba domu

4. Sklep č.2,  propadlá podlaha
Proběhlo jednání s odborníkem za účelem návrhu postupu opravy. Budou poptány
možní dodavatelé ke zjištění cenové náročnosti opravy.

5. Dešťové svody
● proveden kamerový průzkum 2 dešťových svodů kvůli zatékání do přilehlých

bytů a chodeb (vchod 6a a 4)
● škody byly nahlášeny na pojišťovnu
● vyřešit se dá pouze opravou střechy - tedy bude potřeba vyřešit v rámci

budoucí akce “střecha”

6. Díry ve fasádě od ptáků
Výbor nechal opravit, aby nevznikaly další škody zatečením srážek pod fasádu, apod.
Uhrazení nákladů diskutujeme s pojišťovnou.
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7. Vzduchotechnika
V jednom bytě ve vchodě 6 je potřeba vyřešit spodní část šachty, kterou je třeba
utěsnit. Výbor poptal dodavatele a návrh řešení.

8. Provedena výměna svrchních dílů na čtečkách čipů ve vchodech 1355/4, 1356/6

9. Provedena úprava dveří ke kontejnerům, aby nebylo možné otevírat bez klíče

10. Provedena havarijní oprava lišty vstupních dveří vchodu 1355/4
K poškození došlo při otevřených dveřích do domu, nicméně samotné dveře
poškozeny nebyly, lze tedy usuzovat, ze viník měl čip, nebo že ho do domu někdo
pustil.

11. Provedena revize elektro a odstranění zjištěných závad
Jedním z témat, která z revize vyplynula, je potřeba řešit rozvody na zdravotním
středisku. Přestože ordinace mají své elektroměry a část ordinací má rozvody
zrekonstruované, v jiných ordinacích bylo zjištěno, že osvětlení je napojeno na
osvětlení společné chodby. Bylo rozhodnuto o osazení podružného elektroměru k
vyčíslení spotřeby na osvětlení této chodby. Na návrh elektrikáře bylo kvůli
zpřehlednění rozhodnuto o zrušení elektrického rozvaděče OCEP. Provozovatelé
ordinací budou vyzváni k předložení záznamů o periodické revizi elektra v jejich
prostorách.

Dále bylo zjištěno, že někteří obyvatelé si svépomocí vyvedli ze společných prostor
osvětlení do svých sklepů. Tyto na černo vyvedená světla budou elektrikářem
odpojena.

12. Střecha – odstranění klimatizace JMM
Jednotka byla sice již odstraněna, ale stále nejsou odstraněny kabely z prostoru VZT –
bylo výborem urgováno

Další témata

13. Chybějící předseda výboru byl jmenován
Na pozici byl pouze jediný kandidát. Výbor zvolil svým předsedou/předsedkyní Lenku
Cenkovou. Jmenovat předsedu bylo nutné, výbor bez něho nemůže fungovat
dlouhodobě.

14. Výbor vzal na vědomí výsledek hlasování per rollam
Všechny body byly členy SVJ schváleny. Ze schváleného rozpočtu bylo následně
rovnou rozhodnuto o objednání výměny pantů.

15. Odpadky vyhazované z okna vchodu 1356/6
Ze západní strany domu někdo opakovaně vyhazuje pytlíky s odpadky z okna. Jednak
jde o potraviny - což působí množení krys, a jednak se jedná o dámské oblečení -
konkrétně spodní prádlo. Výbor žádá členy SVJ o spolupráci při identifikaci viníka.
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16. Odpad z cukrářské výrobny
Výbor požádal Prahu 11 o prověření, zda má cukrárna svou popelnici a kde. P11 coby
pronajímatel údajně nemá oprávnění tuto informaci po nájemci požadovat. Výbor se
tedy obrátí na živnostenský odbor a odbor životního prostředí

17. Lékařská chodba
Výbor diskutoval situaci kolem správy lékařské chodby (úklid, údržba, elektro - viz jiný
bod). Je již neudržitelná, proto bude zahájeno jednání jednání s Prahou 11.

Termín dalšího jednání výboru nebyl zatím stanoven.
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